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Rutai Andrea vagyok, közgazdászként végeztem és dolgoztam, 2002 óta, 18 éve 
vezetem a Tihanyi Hajós Egylet kikötőjét. Emelett az utóbbi 16 év minden nyarán 
vitorlás táborokat szervezek 8-16 éves gyerekeknek, évente 400-420 táborozó 
fordul meg nálunk Tihanyban és Agárdon. Egy részükből neveljük tovább 
versenyző csapatunkat a THE-YKA-ban hét edző segítségével Agárdon és 
Tihanyban. A klubunkban a fő cél a sportszerű életmódra nevelés, az egymásra 
figyelő közösség építése, ezt én fontosabbnak tartom az eredményeknél.  

Magam is gyerekkorom óta vitorlázok, és saját három gyerekünk is 
végigversenyezte és versenyzi a felnövekvő hajóosztályokat. Így, mint vitorlás 
anyuka, bőven van tapasztalatom az utazásokkal, programokkal, költségekkel 
kapcsolatban, viszont már személyesen nem vagyok Optimist ügyben érintett, 
legkisebb fiam is 420-ban ül már. 

Az előző két éves ciklusban megkaptam a bizalmat Tőletek az elnökségi tagságra, 
tevékenyen részt is vettem annak munkájában. Az én feladataim ezek voltak, 
ezeken a területekért feleltem az elnökségi munkákon belül: 

- az Optimist ranglista versenyek kiírásainak és versenyutasításainak 
egységesítését kezdtem el tavaly. A korábbi kiírások és VU-k alapján 
készítettem egy tervezetet, amit a versenyszezon előtt  eljutattam a 
ranglista versenyt rendező kluboknak, ha kérdésük volt, egyeztettem 
velük. 

- A tavalyi szezonban készítettem egy OP versenyeket értékelő google 
kérdőívet, amit minden versenyen a faliújságra és a facebook-ra kitettek a 
rendezők. Ezeket a tavalyi szezon végén kiértékeltem, adatvédelmi okok 
miatt csak az elnökség előtt hoztam nyilvánosságra, ennek eredményei 
segítették az idei versenyhelyszínek kiválasztását. 

- Tavaly ősszel Siklósi Mátéval megkaptuk Weöres Botondtól a Nádas Kupa 
koordinálási feladatait. Kialakítottuk a Nádas versenynaptárt, majd a 
korona vírusra való tekintettel a módosított verziót is. Ehhez egy Nádas 
edzői csoportot alakítottunk, és minden döntést az edzőkkel egyeztetve, 
az ő és a gyerekekik érdekeit követve tettük meg. Jól együttműködő, 
baráti légkörű csapat jött össze. 

- Megszerveztem az idei Nádas edzőtábort Sarudon, ahol Brencsán Dávid 
vezetésével tartott közös edzést a Nádas mezőny. Utána én rendeztem a 
sarudi Nádas fordulót is. Sikerült ezzel a Tisza-tavat is bevonni a Nádas 
életbe, nagy lelkesedéssel, sok szuper programmal várták a gyerekeket a 
helyi szervezők. 

- Én tartom a kapcsolatot a bírói bizottsággal az elnökségen belül, közösen 
alakítottuk ki a Nádas kupákon az idéntől működő versenybírói rendszert.  

- A hazai versenynaptár kialakításában, a rendező klubokkal való 
egyeztetésben dogloztam, idén a virus miatti átalakításban is tevékenyen 
részt vettem. 



- A tavaly őszi portorozi edzőtábor szervezését én végeztem, a szállás 
foglalástól, a klubokkal, edzőkkel való egyeztetésig én feleltem a 
programért. 

 

 

 

  

   

   


